
Protokół nr 1/2022/2023 

z posiedzenia Rady Rodziców 

Szkoły Podstawowej im. Ks. Kardynała Stefana Wyszyńskiego Prymasa Tysiąclecia w Jazgarzewie 

z dnia 14.09.2022 roku 

W dniu 14 września 2022 r. odbyło się pierwsze w roku szkolnym 2022/2023 spotkanie Rady Rodziców Szkoły 
Podstawowej im. Ks. Kardynała Stefana Wyszyńskiego Prymasa Tysiąclecia w Jazgarzewie. W spotkaniu oprócz 
przedstawicieli rodziców udział wzięli Dyrektor Szkoły Pani Izabela Jastrzębowska oraz Wicedyrektor Pani Maria 
Ludwicka.  

Zebranie odbyło się według poniższego porządku obrad: 

1) Przekazanie komunikatów od Dyrekcji, wolne wnioski i pytania rodziców. 
2) Przedstawienie Sprawozdania Finansowego z działalności Rady Rodziców za rok szkolny 2021/2022. 
3) Wybranie składu Prezydium Rady. 

 

Ad. 1. 

Pani Dyrektor przedstawiła na zebraniu Plan Wychowawczo-Profilaktyczny przygotowanego na ten rok szkolny. Pani 
Dyrektor przedstawiła też następujące komunikaty: 

• Rodzice zobowiązani są do zapoznania się z dokumentami szkoły, które są dostępne na stronie internetowej 
szkoły, w szczególności chodzi o statut oraz wewnątrzszkolny system oceniania. W obu dokumentach 
dokonano zmian, dlatego szczególnie ważne jest, aby rodzice znali treść tych dokumentów.  

• Szkoła ma przydzielone dodatkowe godziny dla pedagoga specjalnego – 10 godzin. 
• W szkole nadal są dzieci z Ukrainy, osób może przybywać. Są dla nich przygotowywane dodatkowe zajęcia z 

języka polskiego, póki co nie jest planowane tworzenie oddziału przygotowawczego, jest to uzależnione od 
ilości dzieci. 

• Ulega zmianie cena za obiady, we wrześniu było to 6pln, od października będzie to kwota 7pln. 
Najprawdopodobniej od nowego roku cena ta będzie jeszcze podniesiona.  

• Szkoła stoi przez ogromnymi wydatkami związanymi z ogrzewaniem, organ prowadzący wydał dyspozycję, aby 
środki na ten cel zostały przez szkołę zaplanowane w budżecie w kwocie 7-krotnie wyższej w stosunku do roku 
ubiegłego. Jest ryzyko, że w sytuacji, kiedy szkoła nie poradzi sobie z tymi wydatkami, nauka będzie odbywała 
się zdalnie. Piec który posiada szkoła wymaga też stałych nakładów na modernizację. Koszty wywozu śmieci 
wzrosły dla szkoły 4-krotnie. Szkoła rezygnuje z wszelkich opakowań szklanych, aby nie generować tego 
rodzaju odpadów i związanych z ich utylizacją kosztów. W ubiegłym roku szkolnym udało się wymienić 
oświetlenie w Sali gimnastycznej na lampy LED, co pozwoli chociaż trochę zmniejszyć zużycie energii 
eklektycznej.  

• W ramach bezpłatnych zajęć dodatkowych organizowanych przez szkołę będą zajęcia sportowe i muzyczne. W 
szkole będą również odbywały się zajęcia dodatkowe (płatne, prowadzone przez zewnętrzne firmy) m.in. 
kickboxing, język angielski, akrobatyka, taniec. 

• Zgodnie z wytycznymi MEN, w szkołach będą wyznaczone godziny konsultacji, gdzie nauczyciel będzie mógł 
się spotkać z rodzicami i dziećmi. Informacja o godzinach konsultacji zostanie przesłana Librusem. 

• Dyrekcja przedstawiła kierunki polityki oświatowej (9 punktów) na podstawie których tworzony jest plan 
profilaktyczno-wychowawczy szkoły. 

• Dyrekcja zwróciła uwagę, iż w szkole jest coraz więcej dzieci, które wymagają opieki/wsparcia 
psychologicznego, a czasami nawet psychiatrycznego. Działania, które podejmuje szkoła bywają 
niewystarczające, rodzice muszą szukać wsparcia szerzej. 

• Szkoła boryka się z problemami kadrowymi, brakuje nauczyciela do hiszpańskiego. Przez piętrzące się 
problemy w oświacie coraz mniej ludzi chce pracować w zawodzie nauczyciela. 

• Pani Dyrektor przedstawiła pokrótce kalendarz wydarzeń na rok szkolny 2022/2023 i poinformowała, iż pełna 
wersja kalendarza zostanie zamieszczona na stronie internetowej szkoły.  



• 23-25 maja odbędą się egzaminy ósmych klas – będą to dni wolne od zajęć dla pozostałych uczniów i w tym 
czasie będzie zapewniona opieka świetlicowa.  

• Na wzór ubiegłego roku szkoła zorganizuje świąteczny kiermasz w formie objazdowego kramiku z domowymi 
przetworami/kiszonkami itp. Rodzice są zaproszeni do wsparcia tej inicjatywy. 

• Pani Dyrektor zaapelowała do rodziców o wsparcie w temacie inwestycji na terenie obecnego parkingu. 
Rodzice przygotowali i podpisali pismo, które zostanie przekazane do Gminy i na odpowiednie komisje. 

• W obecnym roku szkolnym nadal będzie prowadzona zbiórka makulatury, zbiórka korków oraz zbiórka karmy 
dla zwierząt.  

• Dyrekcja zachęca do zapoznania się z tematyką zajęć WDŻ i udziału dzieci w tych zajęciach. Aktualnie duża 
liczba uczniów, jest wypisywana z tych zajęć.  
  

Rodzice zgłosili do Dyrekcji następujące sprawy: 

Niepokojące, mocno nerwowe zachowanie Pana instruktora na pierwszych zającach basenowych dla klas II. Pani 
dyrektor zna sytuację, złożyła skargę w tym temacie do Gminy. Rodzice zwrócili uwagę, że jest to temat powracający i 
warto nim zainteresować PPRR.  

Prośba o to, aby w piątek autobus szkolny odjeżdżał kilka minut później, aby dzieci, które na tej przewie jedzą obiad, 
miały możliwość zdążyć na autobus. Dziecko, które nie zdąży na autobus ma prawo wrócić do szkoły. Pani Dyrektor 
przychyliła się do tej prośby i zmiana ta zostanie wprowadzona. 

 

W związku z brakiem pytań od rodziców przedstawiciele Dyrekcji podziękowali i opuścili spotkanie. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Rodziców przestawił rodzicom rozliczenie wpłat oraz wydatki jakie zostały poniesione przez Radę 
Rodziców w roku szkolnym 2021/2022. Rozliczenie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Rada rodziców ustaliła, 
iż ustalanie celów inwestycyjnych na najbliższy rok szkolny zostanie przeniesione na następne zebranie. Kolejne 
zebranie najprawdopodobniej odbędzie się w grudniu. Przewodniczący Rady Rodziców, skieruje zapytanie do opiekuna 
Samorządu Szkolnego czy są działania które Samorząd chciałby podjąć, a Rada Rodziców udzieliłaby na ten cel wsparcia 
finansowego. Został zgłoszony pomysł, aby klasa, gdzie frekwencja wpłacających na fundusz RR jest największa 
otrzymała nagrodę od RR np. pizza na Mikołajki. Forma i szczegóły zostaną przesłane przez Przewodniczącego Rady 
Rodziców. Rodzice szukają pomysłów na inne formy finansowania działań RR – do weryfikacji czy zbiórka elektrośmieci 
jest możliwa? 

 

 Ad. 3 

Do Prezydium Rady Rodziców zgłoszono następujące kandydatury: 

1) Michał Kalisiński  
2) Jacek Łuczak 
3) Anna Krawczyk  
4) Dorota Cichocka-Zawada 

Wszystkie osoby wyraziły zgodę na kandydowanie 

W drodze głosowania jawnego dokonano wyboru Prezydium Rady Rodziców w następującym składzie: 

1) Michał Kalisiński jako Przewodniczący Rady Rodziców 
2) Dorota Cichocka-Zawada jako Wice Przewodniczący Rady Rodziców 
3) Anna Krawczyk jako Sekretarz Rady Rodziców 
4) Jacek Łuczak jako Skarbnik Rady Rodziców 



Głosowanie za powyższym składem Prezydium odbyło się w drodze jawnej 

§ za przyjęciem głosowało 16 osób 
§ nie było głosów przeciw 
§ nikt nie wstrzymał się od głosu 

Wobec takiego wyniku głosowania Prezydium Rady Rodziców zostało przyjęte. Powołanie Prezydium Rady Rodziców 
przedstawia uchwała nr U1/2022/2023 stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

Wobec braku wolnych wniosków posiedzenie zostało zamknięte. 

 

Załączniki: 

1) Lista obecności z dnia 14.09.2022 
2) Sprawozdanie finansowe z działalności Rady Rodziców za rok szkolny 2021/2022 
3) Uchwała nr U1/2022/2023 
4) Pismo do Burmistrza Gminy Piaseczno 

 

Protokolant Przewodniczący RR 

Anna Krawczyk Michał Kalisiński 

 

        

  

 


